

Date: 5 February 2023

التاريخ: 5 فبراير 2023م

Disclosure

إفصاح

International Bank SAOG's proposed merger with HSBC Bank Oman **SAOG**

Further to the disclosures made on 16th June 2022, on 26th July 2022 and on 16th November 2022, Sohar International Bank SAOG would like to announce that it has received approval from the Central Bank of Oman for its proposed merger with HSBC Bank Oman SAOG.

The merger, which is still subject to approval from other relevant regulatory bodies as well as from the respective shareholders of the two entities at their Extraordinary General Meetings, is expected to complete in the second half of

2023. سيتم الافصاح عن أيّة تطوّرات جوهرية أخرى حسب Further announcements on any material developments will be made as required.

الاندماج المحتمل بين بنك صحار الدولي ش م ع ع وبنك اتش اس بي سي عمان ش م ع ع

بالإشارة إلى الإفصاحات الصادر ة بتاريخ 16 يونيو 2022م، 26 يوليو 2002م وبتاريخ 16 نوفمبر 2022م، يود بنك صخار الدولي شمع ع أن يعلن عن استلامه موافقة البنك المركزي العماني على الاندماج المقترح مع بنك اتش اس بى سى عمان ش م ع ع.

من المتوقع أن يكتمل الاندماج، والذي لا يزال خاضعاً لموافقة الجهات الرقابية الأخرى ذات الصلة ولموافقة اجتماعي الجمعية العامة غير العادية للكيانين، في النصف الثاني من العام 2023م.

المتطلبات.

Ahmed Al Musalmi Chief Executive Officer



